
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Grubskiego

na 57. posiedzeniu Senatu
w dniu 10 czerwca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana Zdrojewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z niepokoj¹cymi sygna³ami docieraj¹cymi z ³ódzkiego œrodowiska filmowców, w tym Sto-

warzyszenia Filmowców Polskich, na temat sytuacji w Wytwórni Filmów Oœwiatowych i Programów
Edukacyjnych w £odzi, uprzejmie proszê Pana Ministra o udzielenie informacji w nastêpuj¹cej sprawie.

W dniu 18 stycznia bie¿¹cego roku w wypadku samochodowym zgin¹³ nieod¿a³owany, wieloletni dy-
rektor wytwórni pan Andrzej Traczykowski. Szeœæ dni póŸniej na stanowisko pe³ni¹cego obowi¹zki dyrek-
tora powo³ano pani¹ Katarzynê Madaj-Koz³owsk¹. Decyzje podejmowane przez pani¹ dyrektor niepokoj¹
œrodowisko filmowców. Pracowników i wspó³pracowników wytwórni martwi przede wszystkim brak wizji
dalszego rozwoju firmy, brak umów na realizacjê nowych projektów i pomys³ów na ich finansowanie oraz
nieinformowanie rady pracowniczej o planowanych zmianach kadrowych i organizacyjnych.

W dniu 10 marca 2010 r. spali³a siê hala zdjêciowa wytwórni. Straty oszacowano na oko³o 1 mi-
lion z³, a koszty ewentualnej odbudowy jeszcze nie zosta³y oszacowane przez ekspertów. Z dociera-
j¹cych do mnie informacji wynika, ¿e hala nie by³a ubezpieczona.

W zwi¹zku z powy¿szym uprzejmie proszê Pana Ministra o udzielenie informacji o tym, czy faktycznie
budynek nie by³ ubezpieczony i kto ponosi odpowiedzialnoœæ za mienie wytwórni oraz czy ministerstwo
bada przedmiotow¹ sprawê. Jednoczeœnie uprzejmie proszê o odpowiedŸ na pytanie, czy w zwi¹zku
z niepokoj¹c¹ sytuacj¹ w wytwórni ministerstwo podejmie interwencjê w celu wyjaœnienia zaistnia³ego
problemu.

Z powa¿aniem
Maciej Grubski


